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خبر

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی خبر داد

پرداخت مبلغ متناسب سازی بازنشستگان بزودی
مدیرعامـــل ســـازمان تأمین اجتماعی 
گفت: پرداخت مبلغ متناسب ســـازی 
بازنشســـتگان تأمین   اجتماعی بزودی 

انجام می شـــود. 
به گـــزارش ایســـنا، بـــه نقـــل از پایگاه 
خبـــری ســـازمان تأمیـــن اجتماعـــی، 
میرهاشـــم موســـوی ضمن اعلام خبر 
تکمیـــل پرداخـــت معوقـــات فروردین 

مـــاه مستمری بگیران ســـازمان با مبلغـــی بالغ بـــر۱۳ هزار میلیـــارد تومان 
کـــه مطابق اعـــلام قبلـــی و از ابتدای این هفتـــه تا روز پنجشـــنبه هفتم تیر 
پرداخـــت شـــد، گفت: بـــا توجه به ابـــلاغ برنامـــه هفتم توســـعه و ماده ۲۹ 
الحاقـــی در زمینـــه متناسب ســـازی و همچنیـــن تأکیـــد دولـــت محترم بر 
ع وقـــت پرداخت مبالغ متناسب ســـازی  پرداخت علی الحســـاب، دراســـر

بـــه بازنشســـتگان تأمین اجتماعـــی آغاز خواهد شـــد. 
وی تأکید کرد: محاســـبه مابه التفاوت متناسب ســـازی برای بازنشســـتگان 
عزیز تأمین اجتماعی، از ابتدای ســـال ۱۴۰۳ انجام می شـــود و در این زمینه 

جای هیچ گونه  نگرانی نیســـت.

در حال حاضر 
ما شش 

هزار میلیارد 
قرار داد 

جاری داریم 
و تعداد کل 

قرار داد های 
دانشگاه ها با 

صنعت، یازده 
هزار مورد بوده 

که نشان از 
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قطعاً ظرفیتی 

که برای 
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دانشگاه ها در 
صنایع داریم 
خیلی بیشتر 

از اینهاست

مدیر کل ارتباط با صنعت وزارت علوم در گفت و گو با »ایران«:

ظرفیت دانشگاه ها برای افزایش 
قراردادها با صنایع بالاست

ارتبـــاط دانشـــگاه ها بـــا صنعـــت از برنامه های 
مهم وزارت علـــوم، تحقیقات و فناوری اســـت 
کـــه در این مـــدت انتظار می رفت دانشـــگاه ها 
ارتباط مؤثـــری با صنعت در رقابـــت با یکدیگر 
داشته باشـــند. در همین راســـتا محمدسعید 
ســـیف، مدیـــرکل دفتـــر ارتبـــاط بـــا جامعه و 
صنعـــت وزارت علـــوم، تحقیقات و فنـــاوری در 
گفت و گـــو بـــا »ایـــران« دربـــاره فضـــای رقابتی 
میـــان دانشـــگاه ها بـــرای ارتبـــاط بیشـــتر بـــا 

صنعت جهت توســـعه بیان کرد: قطعاً تعداد و 
کیفیت پایان نامه ها و دانشـــجویان تحصیلات 
تکمیلی، ظرفیـــت بالایـــی دارد و این ظرفیت 
خوبی اســـت تا توسط آن مســـائل، مشکلات 
صنعتی و اجتماعی را به شـــکل عمیق بررسی 

کـــرده و بـــرای آن راه حل هایی پیـــدا کنیم.
مدیـــرکل دفتـــر ارتبـــاط بـــا جامعـــه و صنعت 
وزارت علوم تأکید کرد: در ســـال های گذشـــته 
تلاش های مختلفـــی در ســـطح وزارت علوم، 
دانشـــگاه ها و همچنین توســـط خود اساتید و 
دانشـــجویان صورت گرفته اســـت اما واقعیت 
ایـــن اســـت کـــه ایـــن ظرفیـــت دانشـــگاه ها و 
دانشـــجویان ما خیلی بیشـــتر از اینهاســـت و 
ما نتوانســـتیم هنوز که هنوز اســـت اســـتفاده 
بهینـــه ای از ایـــن ظرفیت کنیم. مـــا نزدیک به 
صدهزار نفر دانشـــجوی ارشـــد و دکتـــرا داریم 

که اینها پتانســـیل خوبی برای حل مســـائل و 
مشـــکلات کشـــور دارند. بنابراین این موضوع 
قابل پیگیری و تعمق اســـت و می تواند اثرگذار 
باشـــد و جهت بدهد. اگر پایان نامه ها سمت 
و ســـوی تقاضـــا و نیاز واقعی کشـــور را داشـــته 
باشـــند و از آن طـــرف هم توان علمی اســـاتید 
و دانشـــجویان کشـــور ما نیز به مســـائل کشور 
معطوف  شـــود، کمک قابـــل توجهـــی به رفع 

مســـائل در کشـــور خواهد شد.
وی در پاســـخ به این ســـؤال که در حال حاضر 
کـــدام یـــک از دانشـــگاه های مـــا در موضـــوع 
ارتبـــاط بـــا صنعت پیشـــگام هســـتند؟ گفت: 
طبیعتاً دانشـــگاه هایی که قدیمی تر هستند و 
دانشجویان بیشـــتر و رشته های کاربردی دارند 
این موضوع برایشـــان حائز اهمیت تر اســـت. 
زیرا آنهـــا تجربه های زیـــاد و قابـــل توجهی در 

گزارش خبری

غزل رضایی ثانی

خبرنگار

مدیرعامل سازمان حمل ونقل تهران خبر داد

آغاز ساماندهی پارک حاشیه ای در ۳ منطقه پایتخت

قبل از اقدام 
برای نشر 

خبر، حتماً 
از اصالت آن 

و هچنین از 
تاریخ، منبع 

و صاحب 
خبر اطمینان 

حاصل 
فرمایید

مدیرعامل ســـازمان حمل ونقـــل و ترافیک 
شـــهر تهران از آغاز ســـاماندهی فضای پارک 

حاشیه ای شـــهر تهران خبر داد.
شـــهریار افنـــدی زاده در گفت وگو با ایســـنا، 
در مورد آخرین وضعیت ســـاماندهی فضای 
پارک حاشـــیه ای در تهران، گفـــت: در مورد 
پارک های حاشـــیه ای با توجـــه به هماهنگی 
که در شـــهرداری تهران انجام شد و با توجه 
بـــه آسیب شناســـی که از اجـــرای طرح های 
قبلـــی به دســـت آوردیـــم، با مـــدل جدید از 
ســـه منطقـــه۱، ۴و ۵ کار ســـاماندهی را آغاز 

کردیم.
وی بـــا بیان اینکه بـــرای این ســـه منطقه بر 
اســـاس مصوبه شـــورای ترافیـــک حدود ۳۰ 
هـــزار فضای پارک پیش بینی شـــده اســـت، 
اظهـــار کـــرد: تمـــام سیســـتم ها هوشـــمند 
شـــده و شـــهروندان می تواننـــد از طریـــق 
اپلیکیشـــن نسبت به شناسایی فضای پارک 

حاشـــیه ای اقدام کنند و مقرر شـــده است 
کـــه با سیســـتم های کنترلی ایـــن فضاها در 

اختیـــار مصرف کنندگان قـــرار گیرد.
افنـــدی زاده بـــا تأکید بـــر اینکه اپلیکیشـــن 
پـــارک حاشـــیه ای یـــک اپلیکیشـــن در دل 
اپ های مورد تأیید شـــهرداری تهران است و 
قرار نیست اپلیکیشـــن جداگانه ای طراحی 
شـــود، اظهـــار کـــرد: شـــهروندان می توانند 
توســـط این اپلیکیشن نســـبت به پرداخت 
عوارض و شناســـایی پارک حاشیه ای اقدام 

. کنند
وی بـــا تأکیـــد بـــر اینکـــه در صـــورت اجرای 
موفقیت آمیز ســـاماندهی پارک حاشـــیه ای 
در ســـه منطقـــه فـــوق  الذکـــر، علاقه منـــد 
هســـتیم که این طـــرح را به برخـــی مناطق 
دیگـــر نیـــز گســـترش داده و به صـــورت فاز 
به فـــاز فضاهای پارک حاشـــیه ای در اختیار 
مردم باشـــند، تصریـــح کرد: با ســـاماندهی 

پـــارک حاشـــیه ای به نوعـــی فضای پـــارک از 
اشـــغال خودروهایـــی کـــه از صبح تا شـــب 
نســـبت بـــه پـــارک خودرویشـــان در کنـــار 
معابـــر اقـــدام می کننـــد، خـــارج و فضـــای 
پـــارک حاشـــیه ای در اختیـــار خودروهایـــی 
قـــرار می گیـــرد کـــه مـــدت زمـــان کمتـــری 
توقـــف می کننـــد و خودروهایـــی کـــه زمان 
زیادی نیـــاز به توقـــف دارند می بایســـت به 

پارکینگ هـــای عمومـــی مراجعـــه کنند.
و  نقـــل  و  حمـــل  ســـازمان  مدیرعامـــل 
ترافیـــک شـــهر تهـــران بـــا بیـــان اینکـــه با 

اجرای روش های کنتـــرل فضای پارک 
حاشـــیه ای و نرخ گـــذاری می توان 

مســـائل دیگـــر همچـــون پارک 
دوبل را هم رفع کرد، در پاسخ 
بـــه ســـؤالی مبنـــی بـــر اینکـــه 
آیـــا پارکبان هـــا برمی گردنـــد، 
گفت: شناســـایی جـــای پارک 

و مدیریـــت آنهـــا بـــه پارکبان هـــا ارتباطـــی 
نـــدارد، چـــرا کـــه ایـــن اقدامـــات از طریق 
اپلیکیشـــن ها شناسایی می شـــود و افرادی 
که پارک غیرمجاز داشـــته باشـــند از طریق 
سیســـتم های کنترلـــی یعنـــی دوربین های 

نصب شـــده روی موتورســـیکلت و خودرو 
می شـــوند. ل  کنتر

امـــور  معـــاون نظـــارت وتعهـــدات کوتاه مـــدت اداره کل  گـــروه اجتماعـــی- 
بیمه شـــدگان ســـازمان تأمین اجتماعـــی گفت: در ســـال گذشـــته بابت ۷۱۸ 
هـــزار فقره انواع پروتز و اروتز، ۴۶۰ میلیارد تومان به بیمه شـــدگان و مســـتمری 

بگیـــران و خانـــواده آنان از ســـوی این ســـازمان پرداخت شـــده اســـت.
محمد بایندریـــان در گفت و گو با ایرنـــا افزود: معمولاً توجـــه عامه مردم اغلب 
معطوف به انســـان های ســـالم و بدون نقص است و شـــاید به این مسأله فکر 
نکنیـــم که افـــراد نابینا، ناشـــنوا، معلـــول و... نیز انســـان هایی هســـتند که به 

اندازه هر فرد ســـالمی حق اســـتفاده از همه امکانات جامعـــه را دارند.
معـــاون نظارت و تعهـــدات کوتـــاه مـــدت اداره کل امـــور بیمه شـــدگان تأمین 
اجتماعـــی گفـــت: تـــا جایـــی کـــه در معمـــاری شـــهری و چیدمـــان فضاهای 
عمومـــی مانند حمل ونقل، مســـیرهای ارتباطـــی ویژه عبور معلـــولان از طریق 
ظرفیت هـــای قانونـــی نیز بـــه موضوع تأمین شـــغل، معیشـــت و ارائه خدمات 
درمانی بـــه مقوله معلولیت و ناتوانی این قشـــر از جامعه توجـــه ویژه ای دارند.
بایندریان در پاســـخ بـــه اینکه تعهـــدات کوتاه مدت ســـازمان تأمین اجتماعی 
شـــامل چه تســـهیلاتی اســـت، افزود: در یک تعریـــف مختصر تعهـــدات کوتاه 
مدت ســـازمان تأمین اجتماعی، تســـهیلاتی اســـت که با توجه به ماهیت آنها، 
صرفـــاً برای مدت کوتـــاه و محدودی قابل پرداخت اســـت و هـــدف از برقراری 
و ارائـــه آن، حمایت از بیمه شـــدگان در مقابل بروز عواملـــی از جمله بیماری، 
حـــوادث، زایمان و بیکاری اســـت که ممکن اســـت درآمد افراد مشـــمول را به 

دفعـــات و موقتاً تحت الشـــعاع قرار دهد.
وی ادامـــه داد: به منظور جبران بخشـــی از هزینه های ناشـــی از ازدواج و فوت 
بـــرای یک بار و بـــه طور مقطوع پرداخت می شـــود، تعهدات یاد شـــده شـــامل 

غرامـــت دســـتمزد ایـــام بیمـــاری، غرامت دســـتمزد ایـــام بـــارداری )مرخصی 
زایمان(، پروتـــز و اروتز، کمک هزینه ازدواج، کمک هزینـــه کفن ودفن و هزینه 

ســـفر و فوق العاده ســـفر اقامت بیمار و همراه اســـت.
وی اعـــلام کـــرد: در حـــال حاضـــر ۱۵۲ قلـــم وســـایل کمـــک پزشـــکی، تحت 
پوشـــش ســـازمان تأمین اجتماعی قرار داشـــته و علاوه بر این ۱۵۲ قلم هزینه 
آندوپروتزهـــا نیز که در داخـــل بدن افراد نصـــب می شـــوند و در مراکز درمانی 
مورد اســـتفاده قـــرار می گیرند نیز مطابـــق تعرفه ها و قوانین موضوعه، توســـط 

ســـازمان تأمین اجتماعی پرداخت می شـــود.

معاون نظارت و تعهدات کوتاه مدت اداره کل امور بیمه شدگان تأمین اجتماعی عنوان کرد:

تأمین ۷18 هزار فقره انواع پروتز و اروتز

گـــروه اجتماعـــی- معاونت اجتماعـــی و پیشـــگیری از وقوع جرم 
قوه قضائیه از مردم خواســـت به منظور پیشـــگیری از قرار گرفتن 
در موقعیت هـــای مجرمانه، قبـــل از اقدام برای نشـــر خبر، حتماً 

از اصالت و منبع خبر اطمینان داشـــته باشـــند.
بـــه گزارش ایرنـــا، در پیامـــک معاونـــت اجتماعی و پیشـــگیری از 
وقـــوع جرم قوه قضائیه که به صورت سراســـری روز گذشـــته برای 
همه شـــهروندان ارسال شـــده، آمده اســـت: به منظور پیشگیری 
از قـــرار گرفتـــن در موقعیت هـــای مجرمانه، لازم اســـت مراقبت 

فرماییـــد در دام اخبـــار جعلی و خلاف واقع فضـــای مجازی قرار 
نگیریـــد و قبل از اقدام برای نشـــر خبر، حتمـــاً از اصالت آن و 

هچنین از تاریـــخ، منبع و صاحب خبـــر اطمینان 
فرمایید. حاصل 

معاونت اجتماعی و پیشـــگیری از وقوع جرم قوه 
قضائیه با ســـه اپراتور مخابراتی بـــا هدف ارتقای 

آگاهی هـــای عمومی و آشـــنایی مـــردم با نحوه 
درســـت اســـتفاده از فناوری هـــا بـــا محوریت 
کاهـــش وقـــوع جـــرم، تفاهمنامـــه همـــکاری 
دارد. همچنین از ســـه ســـال قبل نیز در قالب 
»پویـــش ارتقـــای آگاهی های حقـــوق جامعه« 
برای شـــهروندان پیامک های هشداری ارسال 

. د می شو

هشدار قوه قضائیه:

افراد پیش از نشر اخبار از اصالت 
و منبع آن اطمینان داشته باشند

 در سال 
گذشته بابت 

718 هزار 
فقره انواع 

پروتز و اروتز، 
4۶0 میلیارد 

تومان به 
بیمه شدگان 

و مستمری 
بگیران و 

خانواده 
آنان از سوی 
این سازمان 

پرداخت شده 
است

زمینه همکاری با صنعت داشـــته اند. همچنین 
دانشگاه هایی که نزدیک مراکز صنعتی و مراکز 
اجرایی کشور هستند در این خصوص فعالیت 

بیشـــتری داشته اند.
ســـیف گفت: اما برخی از دانشـــگاه ها از لحاظ 
تجربـــه و امکانات محدود تر هســـتند و ممکن 
اســـت در این حوزه کمتر فعالیت کرده باشـــند 
و نتواننـــد زیـــاد اثـــر بخـــش باشـــند از ایـــن رو 
امیدواریـــم آنهـــا نیز بتواننـــد عمـــلاً وارد حوزه 
همـــکاری بـــا صنعـــت شـــوند. روشـــی کـــه ما 
پیشـــنهاد کردیـــم و ســـعی شـــده در این مدت 
دنبال شـــود بحث مأموریت گرایی است. یعنی 
ما فکـــر می کنیم حتـــی دانشـــگاه های کوچک 
ما در مناطقی که هســـتند می توانند مســـائل و 
مزیت های آن منطقه را مـــورد توجه قرار دهند 
و ســـعی کنند از مزایای آن منطقه در راســـتای 

توسعه اســـتفاده کنند.
مدیرکل دفتر ارتبـــاط با جامعه و صنعت وزارت 
علـــوم افزود: مثـــلاً در یـــک اســـتان محصول 
زعفـــران و در یـــک اســـتان دیگـــر در کشـــور 
محصـــول خرما وجـــود دارد که اینهـــا می تواند 
موجب توســـعه صنعتی و اقتصادی آن منطقه 
باشـــد و یا صنعـــت فرش و صنایع گردشـــگری 
می تواند منجر به پیشـــرفت و رونـــق اقتصادی 
آن اســـتان شـــود. طبیعتـــاً اگر دانشـــگاه های 
ما ایـــن مأموریت گرایـــی را جـــدی بگیرند و در 
فعالیت هـــای علمی خودشـــان قســـمتی را به 
مزیت هـــای خودشـــان اختصاص دهنـــد، این 
هـــم می تواند بـــرای مـــردم مفید باشـــد و هم 
باعـــث پیشـــرفت اســـتان و هدفمنـــد شـــدن 

دانشـــگاه شود.
وی در پاســـخ به این ســـؤال که تا کنون ارتباط 
دانشـــگاه ها بـــا صنعـــت چقدر رشـــد داشـــته 
اســـت؟ گفت: قطعـــاً بیشـــتر قراردادها رشـــد 
می کننـــد و این رشـــد قطعـــی اســـت. در حال 
حاضر ما شـــش هـــزار میلیـــاد قـــرار داد جاری 
داریـــم و تعـــداد کل قـــرار داد های دانشـــگاه ها 
با صنعـــت، یازده هـــزار مورد بوده که نشـــان از 
رشـــد آن دارد. قطعاً ظرفیتی که برای اســـتفاده 
از دانشـــگاه ها در صنایـــع داریم خیلی بیشـــتر 

اینهاست. از 
سیف با اشـــاره به اســـتفاده از ظرفیت اساتید 
کشـــور برای ارتباط بیشتر دانشگاه ها با صنعت 
خاطـــر نشـــان کـــرد: ما اســـاتید مســـتعدی در 
کشـــور داریـــم و ۳۰ هزار هیأت علمـــی فقط در 
وزارت علـــوم هســـتند. ایـــده ما این اســـت که 
همه ایـــن ۳۰ هزار هیـــأت علمـــی در زمانی که 
لازم است درگیر مسائل و موضوع کشور باشند 
و به بهبود اوضاع کمـــک کنند. اما به طور کلی 
ایـــن ظرفیت وجود دارد که تعـــداد قراردادهای 

علمی و پژوهشـــی هم بیشـــتر شود.

ضرورت اهمیت به تقاضامحوری در ارتباط با صنعت
مدیرکل دفتـــر ارتباط با جامعه و صنعـــت وزارت علوم، تحقیقات و فناوری با اشـــاره 
بـــه موانـــع پیـــش رو در حـــوزه ارتباط دانشـــگاه ها بـــا صنایـــع توضیـــح داد: طبیعتاً 
محدودیت هایـــی هـــم وجـــود دارد و برخـــی از محدودیت هـــا مربوط بـــه قوانین و 
مســـائل حقوقی و قراردادهایی مانند مالیات، بیمه و… اســـت. ســـال های گذشـــته 
ســـعی کردیم اینهـــا را با کمک مجلـــس و دولت برطـــرف کنیم که یک ســـری از آنها 
برطرف شـــده ولی برخـــی از آنها همچنان باقی اســـت. در کل همکاری دانشـــگاه ها 

بـــا صنعت یک ســـری موانع ایـــن چنینی دارد کـــه امیدواریم رفع شـــود.
ســـیف در پایان خاطر نشـــان کـــرد: لازم به ذکر اســـت که موضوع اهمیـــت دادن به 
تقاضـــا محـــوری و کار هدفمند کـــردن پروژه هـــا بایـــد در وزارت علوم، دانشـــگاه ها، 
امتیازبندی ها و رتبه بندی ها در ارتقا و اســـتخدام بیشـــتر لحاظ شود. همچنین باید 
ســـعی کنیم اســـاتید را با موضـــوع تقاضا محـــوری و کارهای هدفمنـــدی که می کنند 
تشـــویق و یـــا ترغیب کنیم و موجب ارتقای آنان شـــویم، اگر اینطور شـــود اســـاتید ما 
نیز بیشـــتر به این ســـمت و ســـوی ارتباط با صنعـــت خواهند رفت و اثربخشـــی آنها 

در جامعه بیشـــتر خواهد شد.

ایسنا

فارس


